

T1 Angela

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

November 16

1:00 PM Special Ed Chat with Principal Wendy

November 18

5:00 PM, Learning Model Selection Deadline

7:00 PM, "New to the USA" Night with College Counselor Linda Kirsch

7:30 PM, Gunn Sports Boosters Meeting

November 19

9:00 AM, 10th Grade Parent Network Coffee

6:00 PM, The Social Dilemma on Zoom

November 23 - 27

Thanksgiving Break - NO SCHOOL

11月16日

1:00PM, 校长Wendy的特殊教育讲座

11月18日

5:00PM, 混合学习与远程学习选择截止日期

7:00PM, 大学顾问Linda Kirsch的“美国新手”讲座

7:30PM, Gunn Sports Boosters 会议

11月19日

9:00AM, 十年级家长虚拟咖啡

6:00PM, "社会困境" (The Social Dilemma) Zoom电影放映

11月23 - 27日

感恩节假期

T2 --Marcc,

UPDATED Gunn Reopening: Learning Model Selection for Semester 2

Deadline: Wednesday November 18 at 5:00 PM

Gunn families have until next Wednesday 11/18 at 5:00 PM to complete their PAUSD Learning Model Selection. All parents/guardians of Gunn students should have received an email from PAUSD on November 11 titled "Learning Model Selection for Parents - Middle and High School." The email describes the secondary-school instructional options available for next semester, and includes a link for each of your secondary-school children. You will make a separate selection for each student about whether they prefer the Hybrid or Distance Learning. (*Note:* if you select Hybrid, there is a second question to answer: "If hybrid (in-person) classes are full, I am willing to stay in full

distance learning.") PTSA encourages your family to make the best decision for your student(s) depending on their individual needs and desires.

UPDATED Gunn 重新开学: 下半学期学习状态选择

截止时间: 十一月18号下午5点星期三

Gunn家庭务必要在下个星期三11月18号下午5点之前完成PAUSD学习模式选择。所有Gunn学生的父母或监护人会在11月11日收到PAUSD发出的电子邮件，标题为“中中学学习模式选择(Learning Model Selection for Parents - Middle and High School)”。该电子邮件描述下学期可选择的中学教学选项，并包括每个中学孩子的链接。您将为学生分别选择混合或是远程学习。(请注意：如果选择“混合”，则还有第二个问题要回答：“如果面对面课程已满，‘我愿意继续进行远程学习’”) PTSA鼓励您为您的学生根据他们的个人需求和可望做主。

T3

What do I do if I did not receive the email from PAUSD to choose the Learning Model for my student?

1. Start by searching for the email title: "Learning Model Selection for Parents - Middle & High Schools". You should have received a separate email for each student.
2. You can verify the email address that PAUSD has on file for you by going to id.pausd.org and launching Infinite Campus. Click on your "settings" in the upper right corner and click "Account Settings" to view your email address. You may update it here for future communications if required, but note it will not automatically send any previous email including the Learning Model Selection.
3. If you still cannot find the email go to "[PAUSD Let's Talk](#)" and choose "Learning Model for Survey for Parents" and let PAUSD know that you have not received the email and ask them to send it to you.

T4

完成学习模型选择后，如果要更改学生的选择，该怎么办？

如果您在学习模型选择表上输入了电子邮件地址，则应该已经收到一封电子邮件确认。在该确认信上，有一个“重新获取回复”链接，您可以使用该链接重新提交（更改）您的回复。

-
- 如果您没有收到确认书，或者在完成补考响应时遇到技术问题，请转到 "[PAUSD Let's Talk](#)",选择“家长调查学习模型”，然后让PAUSD知道想改变你的反应。
-
-

请注意，星期三之后无法进行任何更改。 11月18日下午5:00。

Gunn PTSA整理了一份Gunn重新开放常见问题解答，以帮助您做出决定。这是一份现成的工作文件，并随着新问题的出现而经常更新。

另外，还有校长聊天记录的链接：

- [Friday Nov 13](#) (*this chat was after the School Board voted to approve the two Learning Models*), and
- [Thursday Nov 12](#) (*this chat was after the School Board voted to approve the two Learning Models*)

Resources:

- [PAUSD's "Return to Campus" website](#)
- [Recommended Plan for Gunn and all PAUSD Secondary Schools](#)
- [Board Meeting Access Instructions](#)

T5 Irene T

****NEW** Virtual Food Drive**

[Gunn SEC](#) is hosting a virtual food drive by Second Harvest of Silicon Valley this week. The money donated will be used to buy food for those in need in Silicon Valley. This is an opportunity to give back to the community during a time of a pandemic. Please [click the Second Harvest Gunn Page](#) and donate if you can. For more information please contact ez26535@pausd.us.

****新** 虚拟饮食采集**

这个星期，[Gunn SEC](#)准备跟Second Harvest of Silicon Valley主办一个虚拟饮食采集。捐赠的钱会用来为在Silicon Valley缺乏饮食的人买食物。在疫情时间，这是一个送回社区的好机会。请去[Second Harvest Gunn](#)的网页捐赠。想找更多信息，请联系ez26535@pausd.us。

T6 Nancy Liang

****NEW** Special Ed Chat with Principal Wendy**

Mon, Nov 16, 1:00 - 1:45 PM

Does your student have an IEP or 504? Or receive Special Ed services? Come join Principal Wendy to ask questions regarding the reopening of school. The zoom link will be sent before the meeting. This meeting will be recorded for families who are not able to attend.

**** NEW **与校长Wendy关于特殊教育的聊天**

11月16日，周一的下午1:00-1:45

您的学生是否有IEP或504？或获得特殊教育服务？快来加入Wendy校长的聊天问有关重新开放学校的问题。zoom的链接将在会议之前发送。这个会议将被录制给无法参加会议的家庭。

T7 Syma C

"New to the USA" Night with College Counselor Linda Kirsch

Wed, Nov 18, 7:00-8:30 PM

"New to the USA" night is a college discussion for parents who are unfamiliar with how many choices are available in the college selection. We will discuss "holistic review," testing, essays, extracurricular activities, and summer, as these are all part of the selection process for some colleges. We will also talk about the difference between public and private colleges and the cost. Join us for a night to explain the landscape of shopping for college in the USA!

This event is for 10th and 11th grade parents.

Translation in Mandarin and Spanish will be available.

The zoom link to the meeting will be sent out on the day of the event.

Please [submit your questions here](#) before the event.

《新来美国》跟大学咨询导师 Linda Kirsch 之夜

十一月十八日星期三下午7:00-8:30

《新来美国》之夜是为不熟悉选大学家长提供有关选择大学意见。我们会讨论《整体温习》、测考、如何草拟文章、课外活动、暑假机会，和种种有关大学申请事宜。我们也会比较公立大学和私立大学跟它们俩的学费。欢迎您来参加在美国选大学的旅程。

这个网会只是给十和十一年级学生和家长的。

我们会提供西班牙语或中文翻译。

网会连线即将会发送。

网会前如果有咨询请在[这里](#)发问。

T8 Syma Chan

****NEW** Gunn Sports Boosters Meeting**

Wed, Nov 18, 7:30 PM

The Gunn Sports Boosters Meeting is Wednesday, 11/18 at 7:30pm. Meetings are open to everyone. Please join!

Join Zoom Meeting

<https://us02web.zoom.us/j/8320178414?pwd=V0dPd2tXSVICL0REMUI0cGR2cE5OUT09>

Meeting ID: 832 017 8414

Passcode: 567109

***新*Gunn 运动推助会议**

十一月十八日星期三下午 7:30

欢迎大家参加十一月十八日星期三下午七点半开始的Gunn 运动推助会议。

参加Zoom会议连线：

<https://us02web.zoom.us/j/8320178414?pwd=V0dPd2tXSVICL0REMUI0cGR2cE5OUT09>

会议ID (Meeting ID): 832 017 8414

密码：567109

T9 Syma Chan

10th Grade Parent Network Virtual Coffee

Thur, Nov 19, 9:00 - 10:00 AM on Zoom

Come join our virtual Coffee Time. Bring your favorite morning drink, meet fellow parents and share thoughts!! In the spirit of “we are in this together,” it is a supportive conversation space for 10th Grade parents. What’s been working well for your students during this time? What’s been challenging? The zoom link will be sent shortly before the event.

十年级学生的家长网络会

十一月十九日星期四早上九点到十点在Zoom 上

欢迎参加我们的《Coffee Time》（咖啡时间）。带你最喜欢的早上饮料来跟其他家长见面和聊天！这个网络会让十年级学生的家长以《共融》的精神，一起聊天和互相支援。在这期间里，分享孩子们有些什么好习惯？遇到什么困难呢？网络会 Zoom 链接将会在会议前发送。

T10

Community Zoom showing of the movie "The Social Dilemma"

Thur, Nov 19, 6:00 - 7:40 PM on Zoom

Gunn PTSA is hosting a virtual showing of the film Social Dilemma

[https://www.youtube.com/watch?v=uaaC57tcci0&feature=youtu.be&ab_channel=](https://www.youtube.com/watch?v=uaaC57tcci0&feature=youtu.be&ab_channel=Netflix)

[Netflix](#). This is a documentary on how different aspects of social media companies use our psychology against us. A school-wide showing will take place during Gunn Together and SELF from November 10 through November 20.

T10

*****NEW** And Let's Spread Some Positivity!***

Gunn Virtual Gratitude Wall

From the Gunn Community Building Group: With so much going on that could make our heads spin, let's also remember that you can't have an anxious thought and a grateful one at the same time. We have so much to be grateful for, especially each other! Since our community is not all back on campus and can't all see a physical collage or display of this thankfulness, let's take it online. Drop a note of thanks on this [virtual gratitude wall](#).

T11Michael Wang

****NEW** Sophomore Network Meeting Update**

We had an informative Sophomore Parent Network meeting with speaker Cynthia Klein, parenting coach, about communicating effectively with our teens and becoming their supporters. Thanks for coming!! If you missed this meeting (10/28), you can access the recording [here](#) (Access Passcode: @6NSsBg7) and the meeting handout [here](#).

****新**高二网络会议更新**

我们与育儿教练Cynthia Klein进行了一次信息丰富的大二家长网络会议，讨论了如何与青少年进行有效沟通并成为他们的支持者。感谢你的到来！！如果您错过了这次会议（10/28），则可以在此处访问记录（访问密码：@6NSsBg7）和在此处获得会议讲义。



UPDATED Double Your Impact: PiE Challenge Grant Ends Monday

Every dollar makes a difference. Gifts and pledges made through Monday, November 16 will be matched by a \$210,000 Challenge Grant offered by generous donors from our community. Support our students by donating to PiE today. If you have already given or pledged, thank you so much. If not, don't delay!

[Donate or pledge today, and double your impact](#)

更新您的影响力两倍：PiE挑战补助金周一结束

每美元都会有所作为。到11月16日星期一为止的礼物和认捐将与我们社区的慷慨捐助者提供的21万美元挑战赠款相匹配。立即向PiE捐款，支持我们的学生。如果您已经给予或保证，则非常感谢。如果没有，请不要延迟！

PAUSD & PTAC

****NEW** Superintendent's Messages**

Read Superintendent's Friday 11/13 message [here](#).

PAUSD Board of Education [Meetings Archives](#).

T12 Hannah Zhang

****NEW** The K-12 Opportunity Gap and Its Effect on Equal Access to Higher Education**

Thu, Dec 3, 12 Noon - 1:30 PM Zoom Webinar

Presented by the League of Women Voters of Palo Alto with Cosponsorship by the Palo Alto Council of PTAs - Guest Speakers: Kristen Clarke, President and Executive Director, Lawyers' Committee for Civil Rights Under Law and Genevieve ("Genzie") Bonadies Torres, Counsel for the Educational Opportunities Project. A high-quality education is among the most potent drivers of opportunity and economic mobility, particularly for historically marginalized students of color and low-income students. In this webinar, the Lawyers' Committee's Educational Opportunities Project will provide an overview of the current racial inequities characterizing the K-12 system and their impact on access to higher education and social mobility. Register [here](#)

https://us02web.zoom.us/webinar/register/WN_1_sl3S_tQyevxOJtlqO63Q

****新的** K-12 的机会差距和它的印象**

星期四, 十二月三号, 12 - 1:30 PM 在 Zoom

Palo Alto 的 "League of Women Voters" 和 Palo Alto 的 "Council of PTAs" 会请 Kristen Clarke 和 Genevieve ("Genzie") Bonadies Torres, 来讲这个问题。她们是 "Lawyers' Committee for Civil Rights Under Law" 的总统 和 "Counsel for the Educational Opportunities Project" 的总统. 一个好的教育非常重要因为会帮助孩子以后。特被给有色学生和低收入学生, 学校对以后挣钱很重要。在这个网络研讨会, 我们的讲者会讲一讲现在 K-12 的不平衡的地方和讲这个影响。在这里[注册](#)。

https://us02web.zoom.us/webinar/register/WN_1_sl3S_tQyevxOJtlqO63Q

T13 Sunny Peng

****NEW** PTA Council Wishes Everyone a Safe and Happy Thanksgiving Holiday**

Get your FLU SHOTS NOW before they run out of Flu vaccine.

With two serious respiratory viruses circulating this year it's especially important to protect ourselves and our families as much as we can. Flu shots are now available, but may be in short supply this year because of the current pandemic and higher demand for flu vaccines this year, so speak to your family physician or pharmacist about getting your seasonal flu shot now. [CDC message on the Flu Vaccine](#)

****新** PTA 协会祝大家在感恩节健健康康、开开心心！**

在流感疫苗用完之前，请尽快去打疫苗。

今年有两个严重的呼吸道病毒在传播，保护自己和家人极其重要。虽然流感疫苗现在还可以获得，因为今年对流感疫苗的需求增加，可能会供不应求。所以请立即联系你的家庭医生以预防流感。 [CDC 关于流感疫苗的通知](#)